
 
 

 

  

 
De grusvägar som finns på gruvområdet är eftersatta och behöver förbättras, för att kunna ge ett gott 
intryck och säkerställa att turisterna får en så bra upplevelse som möjligt. Det gagnar både 
Silvergruvan och näringslivet som också drar nytta av Silvergruvans turister.  
 
Då vi fått förslag från medlemmar inom vårt parti att detta borde åtgärdas vill vi föreslå att en 
underhållsplan tas fram tillsammans med Sala Silvergruva och att andra intressenter bjuds in till att 
hjälpa till att se till så att området får bra vägar både nu och löpande.  

Vi föreslår därför kommunfullmäktige besluta:  
Att det tas fram en underhållsplan för gruvområdets vägar tillsammans med de lokala aktörerna på 
området och andra intressenter som visar intresse att delta i skötseln av området.  
 

Magnus Eriksson, Gruppledare kommunfullmäktige Salas Bästa 

Hanna Westman, ledamot kommunfullmäktige, Salas Bästa 
  

 
 

 
 
MOTION - FÖRBÄTTRADE VÄGAR VID GRUVAN   


